
Skatteudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 17. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 708
Det fremgår af artiklen i Børsen den 14. juli 2014, ”Vismænd smider bombe i
debat om lavere skat”, at afdelingsleder i Finansministeriet Lars Haagen Pe-
dersen tidligere har udtalt til Børsen: ”Vi følger med i litteraturen. Og i det om-
fang, der begynder at være konsensus om noget, vil vi bestræbe os på at ind-
arbejde dette”. Giver de seneste resultater - herunder kan også nævnes Pro-
duktivitetskommissionen samt et studie af økonom Esben Anton Schultz, der
begge peger i samme retning - anledning til at korrigere den elasticitet, man
hidtil har opereret med?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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